
SKOLEBESTYRELSESMØDER 

 

Forældrerepræsentanter: 
Kim Rosenqvist - formand (Malthe 4B, Mathias 7D)  
Jonas Bejer Paludan – næstformand (Liv 3C) 
Sarah Assenbjerg (Kaja 1C) 
Henrik Bundgaard (Ulla 6D) 
Bjarke Jespersen (Adam 7D) 
Kit Stender (Aske 2B) 
Esbern Thøgersen (Ambre 1B) 
 
Elevrepræsentanter: 
Therese Grinderslev-Schwartz (9D) 
Nora Jensen (6A) 

Medarbejderrepræsentanter: 
Annette Hansen 
Henriette Krüger 
 
Eksterne repræsentanter: 
Pernille Slot Hansen (Himmelev 
Gymnasium) 
Vibeke Pakkenberg (Roskilde Tekniske 
Skole) 
 
Sekretariat: 
Skolens ledelse 

 

 

ÅRSHJUL 21-22 
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Årshjul 2021-2022 
Aktivitets- og årsplan for skolebestyrelsen 

August Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
Man. 23. aug. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Forretningsorden og 
forventningsafstemning 

• Årshjul og møderække 
 

Klassefotografering 

Aventure Race 

Forældremøder 

September Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
Man. 27. sep. 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Deltage på 

forældremøde i 0. 

klasse 

• Tilsyn: 
• Tema: 

Forældremøder 

Hockeyturnering indsk. 

Venskabsklassedag/skolens 

fødselsdag 

Lejrskoler 8. årg. 

SKILLS 8. årgang 

Naturfagsuge 

Oktober Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
 

 

   Skole-hjem samtaler 

Åben dans 5. årg. 

Skolernes motionsdag 

 

November Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
Man. 8. nov. 

 

Skolebestyrelsesmøde • Budgetopfølgning 
• Tilsyn:  
• Tema:  
• Indledende drøftelser 

af tema på årsmøde 
 

Lego League stævne 

Kidsvolleystævne 

December Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
Man. 13. dec. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Budgetopfølgning og 
proces for 
budgetlægning 

• Tilsyn: 
• Tilsyn: 

Terminsprøver 

Praktik 9. årg. 

Lucia 

Kirketur 

Januar Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
 

 

 

  Filmuge 8.-9. årgang 

100 dages fest 0. klasser 

Projektopgave 9. årg. 

Februar Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 



Man. 1. feb. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Budgetopfølgning 
• SB årsmøde med 

beretning  
• Tilsyn: 
• Tema: 

 

 

Slagt en gris 8. årg. 

Fastelavn 

Marts Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
Man 21. mar. 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Deltage på 

informationsmøde for 

kommende 0. klasses 

forældre 

• Regnskabsafslutning 
2020 

• SB årsmøde med 
beretning 

• Tilsyn: 

Fastelavn 

Naturfagsmaraton 5.-6. årg. 

Konfirmationsdage 7. årg. 

Forældremøder 

April Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
 

 

 

Skolebestyrelsens 

årsmøde 

 

 

  Omverdenstværs 

3. klassefest 

Forældremøder 

Maj Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
Man. 9. maj 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Budgetopfølgning 
• Opfølgning på det 

årlige dialogmøde 
• Tilsyn:  
• Godkendelse af 

timefordelingsplan 
Tema: 

1. skoledag komm. 0. kl. 

Skriftlig eksamen 

Sidste skoledag 9. årg. 

Skole-hjemsamtaler 

Juni Best. aktiviteter Temaer Skoleaktiviteter 
Man 13. juni 

 

 

Skolebestyrelsesmøde • Evaluering af 
skolebestyrelsens 
arbejde 

• Årshjul og temaer 2022 

Mundtlig eksamen 

Dimission 

 

 

 

 

 

 

 

 



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag d. 20. september 2021 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Kim Rosenqvist (formand), Jonas Paludan (næstformand), Sarah 

Assenbjerg, Henrik Bundgaard, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen, Esbern Thøgersen 

Eksterne medlemmer: 

Vibeke Pakkenberg (Roskilde Tekniske Skole) og Pernille Slot 

Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Therese Grinderslev 9D og Nora Jensen 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Niels Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

Esbern Thøgersen, Vibeke Pakkenberg, Bjarke 

Jespersen, Nora Jensen 

Mødeleder 

 

Kim Rosenqvist Referent 

 

Charlotte Løvholm 

 

 

Næste møde 

 

 

Mandag 8. november 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

97. 

 

Velkommen til Charlotte og Therese. 

Præsentation af skolebestyrelsen. 

 

 

 

17.35 

98. 

 

Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

Henrik beder om, at punkt om frister for indkaldelse 

til forældremøder sættes på dagsordenen igen, da 

det er faldet ud ifm. punktet om budgethøring. 



Punktet indsættes som nr. 105.  

 

17.40 

99. 

 

Godkendelse af referat (B) 

- SB 2020-06-14 (bilag) 
 

 

Referatet blev godkendt. 

Sidste års referater blev underskrevet. 

17.45 

100. 

 

Elevrådet (O) 

 

Elevrådet har holdt flere møder, og har valgt elever 

til de forskellige poster: 

Mathias Kringelum 9B er valgt som formand, Storm 

Lindemann 7D som næstformand. 

Therese Grinderslev 9D og Nora Jensen 6C er valgt 

som elevrepræsentanter til skolebestyrelsen. 

Andreas 5B, My Menja 5B og og Astrid Lund Stenby 

9A er valgt til skolens grønne råd. 

Astrid Lund Stenby 9A er desuden valgt til 

ungebyrådet – hvortil endnu en elev skal udpeges. 

 

 

Elevrådet har drøftet tre temaer: 

 Der er en del kantine–kø lige nu, og vi skal 
sammen finde en løsning på dette. Skolen 

planlægger at ansætte endnu en 
medarbejder til kantinen. 

 Bad efter idræt -  dette emne ønsker 

elevrådet skolebestyrelsens holdning til. 

 Den lektiefri skole – dette emne ønskes 

også drøftet i skolebestyrelsen.  
 

17.50 

101. 

 

Dialogmøde med forældrene (DB) 

- Vil vi afholde dialogmøde? 
- Dato? (oktober/november) 

- Indhold og struktur? 
- Evt. arbejdsgruppe 

 

 

Der er enighed om at afholde dialogmøde, og vi 

finder en mulig dato i november efter 

kommunalvalget. Kit undersøger  

 

Tema: Børn og unges onlineliv som tema 

Kit tager kontakt til Jon fra Red Barnet, Sarah går 

med i arb.gruppe 

Andre forslag til temaer til senere dialogmøder 



Demokratiprocesser 

Forældremøder 

Værdigrundlag og målsætninger 

Unges selvstændiggørelse 

 

18.10  

Spisepause 

 

18.40 

102. 

 

 

Tema: Fra skolefravær til skoletilvær (OD) 
- Kit indleder med oplæg om indsats i Køge 

Kommune ”Fra skolefravær til skoletilvær” 
- Orientering om skolens indsats vedr. 

bekymrende fravær i 1.-4. klasse 
- Forsøg med robot til elever med 

skolevægring 

 

 

Vi samarbejder med Stay in school, som går tæt på 

enkelte årgange og klasser i forhold til indsatser fx 

dialog med forældre og barnet selv 

19.25 

103. 

 

Møderække, årshjul og temaer (DB) bilag 

- Mødet den 27/9 aflyses 
- Årshjul (bilag) 

- Drøfte rækkefølge og prioriteringer  
se temaer nederst 

 

 

Skolebestyrelsen prioriterer i dette år flg. Temaer: 

 Lektiefri skole 

 Medindflydelse 

 Køn 
 

19.45 

104. 

 

Høring af kommunalt budget 2022 (ODB) 

- Fire bilag gennemgås af JL 
 

 

Kantinefaciliteter 

Faglokaler håndværk & design 

Udendørs idrætsfaciliteter 

Teknisk ejendomsservice opleves som en forringelse 

af kvaliteten i arbejdet 

Jon laver udkast til høringssvar 

 

105.  

Drøftelse af frister for indkaldelse til 

forældremøder og arrangementer. 

 

 

 

Bestyrelsen drøftede behovet for at indføre en frist 

for indkaldelse til forældremøder, og forskellige bud 

blev fremlagt. 

Skolen tager disse holdninger med til intern 

drøftelse i skolens LMU onsdag d. 22. september, 

hvor der  

 



20.10 

106. 

 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 
- Formand  

- Skole  
- SFO  

 

 

Skoleledelse: 

Budgettet viser pt. et anslået overskud på 

skoledelen på 375.000 kr. og for SFO et anslået 
underskud på 200.000 kr. 

Skolens lærere har lavet en Top 5 ift. corona-
erfaringer (bilag) 

Vi har slået en lærerstilling op dan/tys/læsevejl 

Det går godt med vores mellemform på 6.årg. B+ 
Corona-status pt. 

 
Formand: 

 
Bestyrelse: 

 

Skole og SFO:  
Der skal ansættes en pædagog til 3.årgang 

 

20.25 

107. 

 
Evt.  

 
 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 
 

 

Planlagt behandling: 

Trafikforhold bedes sat på til næste møde 

 

Temaer: 

 

- Badning efter idræt 

- SB rolle som bisidder for udsatte familier 

- Brobygning 
- Skolereform og corona 

- Eksterne repræsentanter 
- Sprogundervisning Engelsk/tysk 

- Faglighed og læring  

- Princip 20/ samarbejde med lokale aktører 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag d. 11. november 2021 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Kim Rosenqvist (formand), Jonas Paludan (næstformand), Sarah 

Assenbjerg, Henrik Bundgaard, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen, Esbern Thøgersen 

Eksterne medlemmer: 

Vibeke Pakkenberg (Roskilde Tekniske Skole) og Pernille Slot 

Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Therese Grinderslev 9D og Nora Jensen 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Niels Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

Bjarke Jespersen, Kit Stender Petersen, Esbern 

Thøgersen, Pernille Slot Hansen 

 

Mødeleder 

 

Kim Rosenqvist Referent 

 

Charlotte Løvholm 

 

 

Næste møde 

 

 

Mandag 13. december 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

107. 

 

Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

Punkterne nr. 111 og 113 fremrykkes, da Henrik og 

Sarah skal gå tidligere. 

 

17.35 

108. 

 

Godkendelse af referat (B) 

- SB 2020-09-20 (bilag) 

 

Der streges, ”hvor der…” i punktet om varsling af 

forældremøder. 



  

17.40 

109. 

 

Elevrådet (O) 

 

Motionsdagen blev gennemført fredag før 

efterårsferien, og der er et ønske om flere ruter 

næste år - fx til rulleskøjter og skateboard. Godt 

med præmier til afdelingerne. 

Der er for lang kø i kantinen. Skolen har pr. 1 

november ansat en ekstra medarbejder til kantinen. 

Der mangler skraldespande til kantineaffald. Der er 

et ønske om udendørs skraldespande med låg, men 

Jon forklarer, at disse er fjernet for et par år siden 

for at reducere spredning af affald af måger og 

skader med god effekt. 

Der er et ønske om flere ure udendørs fx ved 

fodboldbanen og basketbanen. Der er pt. fire ure. 

Der er et ønske om renovering af basketbanen 

 

Jon vil gerne undersøge økonomien i urene samt 

undersøge udfordringen med skraldespande. 

Hvad kan elevrådet tage op i SB? 

 

Store- og lille elevråd har pt. ikke nogen kontakt 

med hinanden, men elevrepræsentanterne 

opfordres til at tage initiativ til dette. 

 

17.50 

110. 

 

Tema: Medindflydelse og 
forældresamarbejde 

- Indledende drøftelse af temaet og hvilket 

fokus vil vi særligt behandle? 
 

 

Vi kigger på principperne nr. 3 Klasseråd og nr. 8 

Det generelle skole-hjemsamarbejde. 

 

Vi arbejder videre på næste møde under 

arbejdstitlen: ”Det gode forældremøde” 

 

 

Henrik deltog ikke i behandlingen af dette punkt.  

 

18.15  
Trafikforhold (DB) 

 



111. - Afklaring af svar til Veje og Grønne 
områder pba. undersøgelse af trafikforhold 

omkring Trekronerskolen (bilag) 
- Drøfte happening, der markerer at der er 

parkeringsforbud på vendepladsen ved 
skolen 

 

Svaret til Vej og Grønne områder blev gennemgået. 

Der er flertal for forslag til Kys & Kør 

Der tilføjes ønske om optegning af zebrastriber eller 

anden stregmarkering. 

Der blev foreslået forskellige implementeringsforslag 

 

”Det ærgrer os, at kommunen…” Næste sætning er 

Henriks forslag: Skolens bestyrelse er ikke enig i 

forvaltningens indstilling og ønsker spørgsmålet 

rejst i PTU. 

Sarah sender det færdige svar som bilag til 

referatet. 

Vi valgte ikke at drøfte eventuelle happenings. 

 

 

Henrik deltog ikke i behandlingen af dette punkt.  

 

18.35  
Spisepause 

 

19.05 

112. 

 

 

Tema: Lektiefri skole (D) 
- Drøftelse om begrebet lektier og arbejdet 

med at eleverne skal nå deres individuelle 
læringsmål i skoletiden. 

- Byrådets strategi for at mindske 

betydningen af social baggrund for de 
faglige resultater, 2015 (bilag). 

 

 

I forlængelse af Skolereformen vedtog Byrådet en 

strategi for at mindske betydningen af social 
baggrund for de faglige resultater, 2015 (bilag). 

Deraf udspringer ideen om den lektiefri skole, og 
dette er ikke siden blevet behandlet politisk eller 

administrativt. Forvaltningen behandler nu dette 

spørgsmål i forlængelse af Jons henvendelse om 
dette. 

Der er mange perspektiver i temaet og det er svært 
at konkludere noget endeligt, men der var bred 

enighed om fordelene ved at elever forbereder sig 

til undervisningen ved f.eks. at tjekke skema, 
oplade PC/iPad, kigge på næste times emne samt 

træne 20 minutters daglig læsning. 
Skolen planlægger at drøfte temaet internt på 

kommende lærer/personalemøde, for at understøtte 
en ensartet pædagogisk praksis, som knytter an til 

skoolens målsætninger. 
 

 

Henrik og Sarah deltog ikke i behandlingen af dette 

punkt.  



 

19.45 

113. 

 

Dialogmøde med forældrene 22. november 
(DB) 

- Afvikling og aftaler om praktiske detaljer 
 

 

Pt. ca. 120 tilmeldinger. Arrangementet flyttes 

derfor til Hallen.  

Der er booket oplægsholder til foredrag.  

Input fra skolebestyrelsen til Kit og Sarah: 

Dialog i mindre grupper fx i afdelinger eller årgange. 

Eventuelt opsamling i plenum 

Reminder til forældrene om arrangementet på Aula. 

Det er skolebestyrelsens arrangement.  

Skolen sørger for opstilling af stole og borde og 

andet praktisk. 

 

20.10 

114. 

 

 

Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 
- Formand  

- Skole  
- SFO  

 

 

Skoleledelse: 

Midler tildelt til 7. årgang ift. Lejrskole på 
skolebestyrelsens initiativ 

Vakant lærerstilling 

Ny kantinemedarbejder ansat pr. 1. november. 
 

Formand: 
Ingen meddelelser 

 

Bestyrelse: 
Ingen meddelelser 

 
Skole og SFO:  

Ingen meddelelser 
 
 

Henrik og Sarah deltog ikke i behandlingen af dette 

punkt.  

 

20.25 

115. 

 

Evt.  

 

 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

 

Temaer: 



- Medindflydelse og forældresamarbejde 
- Køn 

- SB rolle som bisidder for udsatte familier 
- Badning efter idræt 

- Brobygning 
- Skolereform og corona 

- Eksterne repræsentanter 
 

 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag d. 13. december 2021 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Kim Rosenqvist (formand), Jonas Paludan (næstformand), Sarah 

Assenbjerg, Henrik Bundgaard, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen, Esbern Thøgersen 

Eksterne medlemmer: 

Vibeke Pakkenberg (Roskilde Tekniske Skole) og Pernille Slot 

Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Therese Grinderslev 9D og Nora Jensen 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Niels Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

Esbern Thøgersen 

Mødeleder 

 

Kim Rosenqvist Referent 

 

Charlotte Løvholm 

 

 

Næste møde 

 

 

Mandag 13. december 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

116. 

 

Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

Godkendt 

17.35 

117. 

 

Godkendelse af referat (B) 

- SB 2020-11-08 (bilag) 
 

 

Det tilføjes, hvornår Henrik forlod mødet. Henrik 

vedlægger sit synspunkt vedrørende trafiksvaret. 

17.40 

118. 

 

Elevrådet (O) 

 

Der har ikke været afholdt møde siden sidst. 



17.50 

119. 

 
Tema: Medindflydelse og 

forældresamarbejde 
- Vi drøfter tema med udgangspunkt i ”Det 

gode forældremøde” 
- Principperne nr. 3 Klasseråd og nr. 8 Det 

generelle skole-hjem samarbejde 

 

 

Drøftelser fremadrettet: 

Hvad skal være formålet med forældremøderne? 

Hvordan starter man op i indskolingen?  

Hvordan sætter vi fokus på samarbejdet mellem 

forældrene?  

Hvordan får vi styrket dialogen mellem klasseråd og 

lærerteam forud for forældremødet? 

Hvad skal være balancen mellem fokus på læring og 

trivsel. 

 

Der blev fremlagt forskellige ideer til 

forældremøder:  

Afsat tid til samtale i mindre grupper, kortere tid til 

fællesmøde-delen = længere tid i klassen.  

At klasserådet er vært for et forældremøde.  

Ønske om mere fokus på trivsel - og hele klassens 

trivsel. 

 

Der kan evt. hentes inspiration til et nyt princip fra 

debatterne på landsmødet.  

 

Kommunikation blev også berørt undervejs i 

indlæggene: 

Der efterspørges bedre kommunikation fx om 

skemaer og skolearrangementer.  

Det er en svær balance. For lidt eller for meget? 

Ledelsen kommunikerer det generelle, 

lærere/pædagoger kommunikerer det mere 

specifikke.  

 

Skole-hjemsamtaler blev også berørt: 

Skole-hjemsamtaler som elevens samtale; 

medinddragelse; viden om barnets styrker i 

relationer og situationer.  

Åbent hus, hvor eleverne viser, hvad de har 

arbejdet med.  

 



Skolebestyrelsen ønsker at fortsætte drøftelsen om 

disse temaer på kommende møde.  

Henrik, Kit og Henriette vil udarbejde et oplæg om 

et princip for forældremøder. 

 

18.30 

120. 

 

Orientering om regnskabsstatus pr. 30. 
november 2021, samt budgetproces for 

2022. 
- Skole og SFO budgetopfølgning (bilag) 

- Proces for budgetlægning 2022 (bilag) 

 

 

Jon gennemgik processen. 

Lige nu ser det ud til, at vi går ud med overskud på 

300.000 kr. til skoledelen og 100.000 kr. til SFO, 

men der er stadig uafklarede poster. 

I indeværende budgetår har vi modtaget 

puljemidler på omkring 800.000 kr. (Fagligt løft 

samt coronamidler til initiativer vedr. genåbning og 

midler til trivselsindsatser). 

Der er uvished om tilsvarende midler i det nye år 

samt uvished om frihedsgrader. 

Der er ikke sat særskilte midler af i budgettet til 

implementering eller videreudvikling af 

projektorienteret undervisning, men dette løses 

henad vejen og efter behov. 

 

18.40 

121. 

 
Artikel om fraværsindsats den 24. november 

i Roskilde Avis (OD) (bilag) 
 

 

Kort drøftelse af artikel i Roskilde Avis om pjækkeri 

på Trekronerskolen.  

Vi drøftede kort om vi skulle reagere på denne 

ærgerlige overskrift, som intet har med indsatsen 

om fravær at gøre, men bestyrelsen besluttede at 

lade det ligge. 

 

18.50 

122. 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  
- Skole  

- SFO  
 

 

Skoleledelse: 
Artikel om fraværsindsats den 24. november i 

Roskilde Avis. 

Coronanyt - Vi har pt. få smittede børn (4-5), lidt 
flere medarbejdere. Vi er altså ikke særligt ramt lige 

nu. Vi har ca. 30 børn i nødpasning - så vidt muligt 
årgangsvis. En lille gruppe fra 4.årgang bliver 

nødpasset i klubben. Alle børn modtager online 
undervisning. 

Luciaoptoget blev igen i år afviklet udendørs, med 

kaffeservering til forældrene, og det blev en fin 
oplevelse. 

Der afholdes ingen yderligere fælles aktiviteter. 



 
To pædagoger har opsagt deres stillinger pr. 1. 

januar 22. Der afholdes ansættelsessamtaler, og 
forældrerepræsentanter kan melde sig til Niels, hvis 

man vil deltage i samtalerne. 
 

IPads er sendt ud til skolen, med henblik på 

uddeling til 0. og 1. klasser, men da børnene ikke 
har lært at bruge dem i skoleøjemed, så er alle 

iPads sat i depot. 
 

Formand:  

Næste møde er d.31. januar 
 

Bestyrelse: 
Ny dato for udskudt dialogmøde er mandag den 7. 

marts 2022 kl. 19-21. 
Svar afsendt til Veje og Grønne Områder vedr. 

analyse af trafiksikkerhed ved Trekronerskolen. 

 
Henrik foreslår cykeltjek. Henrik havde flere indlæg 

under meddelelser, som ikke blev ført til referat. 
Charlotte afventer mail fra Henrik, så det kan 

komme med i referatet. 

 
Skole og SFO: 

Ingen informationer 
 

19.00  

Julemiddag i restauranten 

 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

 

Temaer: 

- Køn 

- SB rolle som bisidder for udsatte familier 

- Badning efter idræt 
- Brobygning 

- Skolereform og corona 
- Eksterne repræsentanter 

 

 

 

  



Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag d. 14. februar 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Kim Rosenqvist (formand), Jonas Paludan (næstformand), Sarah 

Assenbjerg, Henrik Bundgaard, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen, Esbern Thøgersen 

Eksterne medlemmer: 

Vibeke Pakkenberg (Roskilde Tekniske Skole) og Pernille Slot 

Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Therese Grinderslev 9D og Nora Jensen 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Niels Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

Sarah Assenbjerg, Bjarke Jespersen, Esbern 

Thøgersen, Pernille Slot Hansen, Annette Hansen, 

Therese Grinderslev  

Mødeleder 

 

Kim Rosenqvist Referent 

 

Charlotte Løvholm 

 

 

Næste møde 

 

 

Mandag 21. marts 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

123. 

 

Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

 

17.35 

124. 

 

Godkendelse af referat (B) 

- SB 2021-12-13 (bilag) 
 

 

17.40 

125. 

 

Elevrådet (O) 

 

 



17.50 

126. 

 

Skolebestyrelsesvalg (D) 

 Datoplan (bilag) 

 Valg af aktiviteter forud for valget 

 Valg af 4 forældrerepræsentanter 
o På valg er Jonas, Kim, Sarah og 

Henrik 
 

 

Valgmøde afholdes tirsdag 29. marts kl. 19.00 

18.10 

127. 

 
Udkast til årsberetning (DB) 

- Drøftelse af indhold 
 

 

18.30  

Spisning 

 

19.00 

128. 

 
Dialogmøde den 7. marts (B) 

- Praktiske aftaler 
 

 

19.10 

129. 

 

Skolebestyrelsens indflydelse via 
principperne (D) 

 

 

19.20 

130. 

 
Tema: Det gode forældremøde (DB) 

- fortsættelse af drøftelse fra sidste møde 
- udkast til nyt princip fra arbejdsgruppe 

(Henrik, Kit og Henriette) 

 

 

19.50 

131. 

 

Drøftelse af trafikløsning ved vendeplads – 
etablering af Kys og Kør – se bilag (DB) 

 

 

20.00 

132. 

 
Temaer til de to sidste møder – drøftelse 

(DB) 

 

 

20.10 

133. 

 

Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 
- Formand  

- Skole  
- SFO  

 

 

Skoleledelse: 

Lærerstilling er ikke besat pga. 

rekrutteringsproblemer 
Ansættelse af pædagoger 

Corona-status 
 

Formand: 
 

Bestyrelse: 

 
Skole og SFO:  

 



 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

 

Temaer: 

- Køn 

- SB rolle som bisidder for udsatte familier 

- Badning efter idræt 
- Brobygning 

- Skolereform og corona 
- Eksterne repræsentanter (drøftes efter 

skolebestyrelsesvalget) 
 

  



 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag d. 21. marts 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Kim Rosenqvist (formand), Jonas Paludan (næstformand), Sarah 

Assenbjerg, Henrik Bundgaard, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen, Esbern Thøgersen 

Eksterne medlemmer: 

Vibeke Pakkenberg (Roskilde Tekniske Skole) og Pernille Slot 

Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Therese Grinderslev 9D og Nora Jensen 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Niels Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

 

 

Esbern, Therese, Nora, Niels 

Mødeleder 

 

Kim Rosenqvist Referent 

 

Charlotte Løvholm 

 

 

Næste møde 

 

 

Mandag 9. maj 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

123. 

 

Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

Punkt 130 ændres til beslutningspunkt 

17.35 

124. 

 

Godkendelse af referat (B) 

- SB 2021-12-13 (bilag) 
 

 

Godkendt 



17.40 

125. 

 
Elevrådet (O) 

 

Eleverne ikke repræsenteret ved mødet 

17.50 

126. 

 

Skolebestyrelsesvalg (DB) 

 Datoplan (bilag) 

 Valgbestyrelse – der skal vælges en 
repræsentant 

 Valg af aktiviteter forud for valget 

 Valg af 4 forældrerepræsentanter 

o På valg er Jonas, Kim, Sarah og 

Henrik 
 

 

Valgmøde afholdes tirsdag 29. marts kl. 19.00. 

Jonas, Henrik og Kim tilkendegiver at de ikke 

genopstiller. Sarah overvejer sit kandidatur. 

 

Ved kampvalg afholdes valget elektronisk. 

 

Skolen sender orientering ud til klasserådene og 

opfordrer dem til at få flere forældre til at engagere 

sig. Forældrerepræsentanterne opfordres til at 

opsøge mulige kandidater i egne netværk af 

forældre. 

 

18.10 

127. 

 
Udkast til årsberetning (DB) 

- Drøftelse af indhold og form (bilag) 

 

 

Jon tog noter i dokumentet, som sendes til Kim 

efter mødet d.21.3.22. Kim og Jonas færdiggør 

beretningen. 

18.30  
Spisning 

 

19.00 

128. 

 

Opsamling og evaluering af dialogmødet den 
7. marts (DB) 

 

 

Der var omkring 45 fremmødte forældre til oplæg 

fra Red barnet og efterfølgende gruppedrøftelser ud 

fra tre cases. 

Man kan overveje om emnet skal tages på 

forældremøder med løbende mellemrum. Her på 

skolen kan det give anledning til at revidere vores 

mobbehandleplan og til at få udarbejdet en 

progressionsplan for digital dannelse. 

 

19.10 

129. 

 
Drøfte timefordelingsplan og skoledagens 

længde i kommende skoleår 2022-23 (OD)  

- bilag 
 

 

Der blev drøftet, hvornår i skoleforløbet 

svømmeundervisningen ligger bedst placeret. 

Skolen ønsker at fortsætte med at omlægge 

understøttende undervisning til to-lærertimer også i 

næste skoleår. Der nikkes ja til indstillingen. 

Punktet tages på det kommende SB-møde som 

beslutningspunkt.  



 

19.20 

130. 

 

Medarbejdertrivsel (BD) 
- Orientering om resultater fra seneste 

trivselsmåling november 19 samt 
opfølgning på dette og hvordan der 

arbejdes med trivsel. 

- To bilag 
 

 

Jon orienterede om resultaterne og den aktuelle 

trivselssituation blandt medarbejderne. 

Skolebestyrelsen ønsker at følge udviklingen, og 

derfor sættes punktet på dagsordenen til de næste 

møder. 

19.50 

131. 

 

Drøftelse af trafikløsning ved vendeplads – 
etablering af Kys og Kør (DB) 

- bilag 
 

 

7 stemte for, 2 stemte imod og 1 undlod at 

stemme. Henrik Bundgaard stemte imod forslaget. 

Mindretalsudtalelse vedlagt referatet som bilag. 

20.00 

132. 

 
Prioritering af temaer til de to sidste møder – 

drøftelse (DB) 

 

 

Vi nåede ikke dette punkt. 

20.10 

133. 

 

Meddelelser (O) 
- Skoleledelse 

- Formand  

- Skole  
- SFO  

 

 

Skoleledelse: 

 7 elever har kvalificeret sig til finalen i Unge 

Forskere, som afholdes i Øksnehallen 24.-
26. april. 

 Opsigelse og ansættelse i SFO. 

 Status vedr. reparationer efter vandskader i 

bygning 10. 

 Regnskabsresultat 2021 – se bilag. 

 Faglokale – etablering af Makerspace og i 
2024 er der afsat midler til yderligere 

opgradering af håndværk & design-området 

 Status ift. ukrainske flygtninge 

 
Formand: 

 
Bestyrelse: 

 

Skole og SFO:  
 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 
 

 

Planlagt behandling: 

 

Temaer: 

- Det gode forældremøde – fortsat drøftelse 
- Køn 

- SB rolle som bisidder for udsatte familier 
- Badning efter idræt 

- Brobygning 

- Skolereform og corona 



- Eksterne repræsentanter (drøftes efter 
skolebestyrelsesvalget) 
 

 

  



 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag d. 9. maj 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Kim Rosenqvist (formand), Jonas Paludan (næstformand), Sarah 

Assenbjerg, Henrik Bundgaard, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen, Esbern Thøgersen 

Eksterne medlemmer: 

Vibeke Pakkenberg (Roskilde Tekniske Skole) og Pernille Slot 

Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Therese Grinderslev 9D og Nora Jensen 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Niels Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

 

 

Jonas Paludan, Esbern Thøgersen, Vibeke 

Pakkenberg, Therese Grinderslev 9D 

Mødeleder 

 

Kim Rosenqvist Referent 

 

Charlotte Løvholm 

 

 

Næste møde 

 

 

Mandag 13. juni 17.30-20.30  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

134. 

 

Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

Godkendt 

17.35 

135. 

 

Orientering om skolens erfaringer med en 
mellemform på 6. årgang 
 

 

To medarbejdere – Britt og Anna – fortalte om 

erfaringerne med oprettelse og dagligdagen i 

skolens mellemform B+ på 6. årgang. 

 



Mellemformen er et skoletilbud mellem almen- og 

specialundervisning. Vi har 4 normalt begavede 

børn med udviklingsforstyrrelser inden for 

autismespektrum, og Britt og Anna fortalte om 

hverdagspraksis i B+.  

Skolebestyrelsen drøftede, hvordan man kan bruge 

disse erfaringer på skolens øvrige årgange, og dette 

er skolen bevidst om, i og med at der er god læring 

i at arbejde med strukturerede 

specialundervisningstiltag i almenklasserne. 

 

18.00 

136. 

 

Godkendelse af referat (B) 

- SB 2021-03-21 (bilag) 
 

 

Godkendt 

18.05 

137. 

 
Elevrådet (O) 

 

Eleverne oplever, at der mangler skraldespande 

udendørs, og flere oplever, at de ikke må bruge de 

opstillede containere.  

De tidligere udendørs skraldespande er fjernet for 

flere år siden, pga. at skader og måger trak affald 

og madrester op af spanden med et efterfølgende 

affaldssvineri i hele skolegården. 

Brug af de udendørs containere til affald må 

eleverne selvfølgelig gerne bruge, så det må bero 

på en misforståelse - de må gerne benyttes.  

Vi skal i gang med at affaldssortere yderligere i 

klasserne. Hvordan får vi inddraget eleverne? I 

dette og mere generelt?  

Elevrådet og grønt råd kan inddrages i dette. 

 

18.15 

138. 

 

Skolebestyrelsesvalg (O) 

- Status 
 

 

Der er 9 opstillede kandidater til skolebestyrelsen 

Valget afsluttes torsdag d.12. maj kl.12.00. 

18.20 

139. 

 
Årsberetning (DB) 

- Godkende årsberetning (bilag) 
- Drøfte hvordan denne formidles til 

forældrene. 

 

 

Årsberetningen blev tilrettet. Pernille sender 

sproglige kommentarer. 

Beretningen udsendes skriftligt nogle uger efter 

skolebestyrelsesvalget er afsluttet. 



18.40  
Spisning 

 

19.10 

140. 

 

Det gode forældremøde – fortsat drøftelse 
(DB) 

- Drøfte udkast fra arbejdsgruppe 
 

 

Der er opbakning blandt lærerne til at arbejde 

videre med princippet. Det er vigtigt, at 

pædagogerne sidestilles med lærerne i dokumentet. 

Input om tid til at forældrene indbyrdes får tid 

dialog. Det er vigtigt at forældrene lærer hinanden 

at kende. Vi skal tage stilling til, hvad formålet skal 

være med forældremøderne. Punktet bæres med 

ind i det nye skoleår. Vi indsamler data fra de 

kommende forældremøder inden sommerferien. 

 

19.45 

141. 

 

Timefordelingsplan for 2022-23 

- Drøfte og godkende endelig 
timefordelingsplan (bilag) 

 

 

Udgår. 

19.50 

142. 

 

Medarbejdertrivsel (DB) 

- Orientering om aktuel status og drøftelse 
af denne 

 

 

To pædagoger har opsagt deres stillinger. Der er 

god mulighed for at arbejde med arbejdsmiljøet fra 

HR og god dialog mellem ledelse og medarbejdere. 

Der er god stemning i SFO´en. Der er et lavt 

sygefravær.  Pædagogerne har valgt Julie Illum som 

ny TR. Vi gør status igen på mødet d.13. juni.  

Der stilles forslag om afholdelse af et forældremøde 

i SFO. 

 

20.05 

143. 

 
Prioritering af tema til det sidste møde 

drøftelse (DB) 

 

 

Kim og Jon har teten på næste møde som ligger 

d.13. juni – ude af huset! 

20.15 

144. 

 
Meddelelser (O) 

- Skoleledelse 

- Formand  
- Skole  

- SFO  
 

 

Skoleledelse: 
Opstart af mini SFO i Tumlesalen = lokalerokering 

på andre årgange. Det fungerer godt med mini SFO 

i Tumlesalen. 
9. årgangs sidste skoledag d.19. maj. Klasserne 

tager i Tivoli om eftermiddagen frem til kl.17.00 
Vi slår en stilling op snarest muligt til dansk og 

sprog 
 

Formand: Forvaltningen har inviteret til dialogmøde 

 
Bestyrelse:  

 



Skole og SFO: Niels opslår to pædagogstillinger i 
løbet af maj. Henrik vil gerne med i 

ansættelsesudvalget. 
 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

 

Temaer: 

- Køn 
- SB rolle som bisidder for udsatte familier 

- Badning efter idræt 

- Brobygning 
- Skolereform og corona 

- Eksterne repræsentanter (drøftes efter 
skolebestyrelsesvalget) 
 

  



 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag d. 13. juni 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

 

Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

 

Forældre: 

Kim Rosenqvist (formand), Jonas Paludan (næstformand), Sarah 

Assenbjerg, Henrik Bundgaard, Bjarke Jespersen, Kit Stender 

Petersen, Esbern Thøgersen 

Eksterne medlemmer: 

Vibeke Pakkenberg (Roskilde Tekniske Skole) og Pernille Slot 

Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Medarbejdere:  

Henriette Krüger (lærer) og Annette Hansen (SFO-pædagog) 

Elever: 

Therese Grinderslev 9D og Nora Jensen 6C 

 

Ledelse:  

Jon Lissner (skoleleder), Charlotte Løvholm (viceskoleleder), 

Niels Vestergaard (pædagogisk leder) 

 

 

Afbud 

 

 

 

Pernille Slot Hansen (Himmelev Gymnasium) 

Mødeleder 

 

Kim Rosenqvist Referent 

 

Charlotte Løvholm 

 

 

Næste møde 

 

 

Næste skoleår  

 

 

Punkt Sag  

Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Referat        

17.30 

134. 

 

Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

 

17.35 

135. 

 

Godkendelse af referat (B) 

- SB 2021-05-11 (bilag) 
 

 



18.00 

136. 

 

Elevrådet (O) 

 

 

18.05 

137. 

 
 

 

18.15 

138. 

 

 

 

 

18.20 

139. 

 

Henvendelse er omkring brug af at se film og 

lignende i indskolingen, fx når der spises frokost. 

Forældrene har gjort opmærksom på at hun synes 

det er problematisk og har efterspurgt hos 

klassens lærere/pædagoger hvad der er 

overvejelserne bag, men oplever ikke at svaret er 

fælles eller uddybende.  

 

 

 

18.40  

Spisning 

 

19.10 

140. 

 
Det gode forældremøde – fortsat drøftelse 

(DB) 

- Drøfte udkast fra arbejdsgruppe 
 

 

19.45 

141. 

 
Timefordelingsplan for 2022-23 

- Drøfte og godkende endelig 

timefordelingsplan (bilag) 
 

 

19.50 

142. 

 

Medarbejdertrivsel (DB) 
- Orientering om aktuel status og drøftelse 

af denne 
 

 

20.05 

143. 

 
 

 

 

20.15 

144. 

 

Meddelelser (O) 
- Skoleledelse 

- Formand  
- Skole  

- SFO  

 

 

Skoleledelse: 

Afvikling af 9. årgangs sidste skoledag 
Blå bog fremadrettet 

Ansættelser 
 

Formand: 

 
Bestyrelse: 

 
Skole og SFO:  



 

 

 

 

Punkter til kommende møder 

 

 

 

Planlagt behandling: 

 

Temaer: 

- Køn 
- SB rolle som bisidder for udsatte familier 

- Badning efter idræt 

- Brobygning 
- Skolereform og corona 

- Eksterne repræsentanter (drøftes efter 
skolebestyrelsesvalget) 
 

 


